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Μέχρι το τέήθ5 του 2012 

Επείγει n χρηµατοδότηση του ΕΟΠΥΥ, 
σύµφωνα µε δηλώσει του προέδρου 
του Φαρµακευτικού Συλλόγου Αττική^ 
Κωνσταντίνου Αουράντου στον ΣΚΑΙ. 
«Στη σύσκεψη των πολιτικών αρχηγών θα 
έπρεπε να συζητηθεί το θέµα του ΕΟΠΥΥ. 
Καµία εταιρεία δεν µα^ κάνει πίστωση. 
Μέχρι το τέλθ5 του 2012 πρέπει να 
πάρουµε 900 εκατ. µε 1 δισ. ευρώ από τον 
ΕΟΠΥΥ» ανέφερε χαρακτηριστικά. «∆εν 
ξέρουµε πότε θα πάρουµε τα χρέη του 
2011, έχουν µπει σε νόµο τα χρέη και δεν 
έχει υλοποιηθεί ο νόµο$. Καλούµαστε να 
πληρώσουµε εφορία για τα χρήµατα που 
δεν έχουµε εισπράξει» ανέφερε ο πρόεδρο$ 
του ΦΣΑ, ζητώντας συµψηφισµό χρεών. 
«Έχουµε πληρωθεί για το Σεπτέµβριο για 
ένα µήνα θα πληρωθούµε;» διερωτήθηκε. 
«Οφείλουµε να δώσουµε το φάρµακο στον 
ασφαλισµένο, αλλά us εισφορέ$ του us 
έχει δώσει ο ασφαλισµένο$ us έχει πάρει ο 
ΕΟΠΥΥ και δεν us αποδίδει σε εµά$. Epas 
µα^ τα χαρίζουν τα χρήµατα; 
Ούτε 150 εκατ. ευρώ από τα 2,5 δισ. 
ευρώ δεν έχουν πάρει σι φαρµακοποιοί» 
πρόσθεσε ο κ. Λουράντο5. 
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